
T u r č i a n s k y   f u t b a l o v ý   z v ä z 
Športový park Pltníky, Pltníky 25, 036 01 Martin, číslo tel.: 0915 261 235, e-mail: tfz@tfz.sk 

 

Z Á P I S 

zo zasadnutia riadnej konferencie TFZ dňa 02.07.2024 

 

Prítomní: delegáti 23 riadnych členov TFZ s právom hlasovať 

Neprítomní: delegáti FO, FK: Blatnica, Diviaky, Sklené, Slovany, T. Štiavnička, Háj, 

Krpeľany 

Ďalej prítomní bez práva hlasovať: členovia VV TFZ a predsedovia komisií: Roman Horák, 

Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. Daniel Borcovan, Ján Rusnák, Ing. Peter Šmid, predseda DK TFZ 

Pavol Baják, predseda OK TFZ Ing. Boris Burger, predseda RK TFZ Pavol Fabian a sekretár 

TFZ Martina Žalmanová,  

Ospravedlnení: Jozef Bučko – predseda EK TFZ, Pavol Šuhaj – predseda TMK TFZ 

 

Program:      

1.     Otvorenie a vyhlásenie, že konferencia bola zvolaná v súlade zo Stanovami TFZ 

2.     Schválenie mandátovej komisie, návrhovej komisie a pracovného predsedníctva 

konferencie 

3.     Schválenie programu konferencie 

4.     Správa mandátovej komisie 

5.     Vystúpenie prezidenta TFZ  

6.  Kontrola uznesení z  konferencie TFZ konanej 10.07.2023 

7.     Správa o činnosti VV TFZ za obdobie od predchádzajúcej konferencie 

8.     Správa o hospodárení TFZ v roku 2023 

9.     Správa revíznej komisie 

10.   Návrh rozpočtu na rok 2024 

11.   Vyhodnotenie súťažného ročníka 2023/2024 

12.   Informácia k rozpisu súťaží TFZ na súťažný ročník 2024/2025 

13.   Diskusia 

14.   Informácia o prijatých uzneseniach 

15.   Záver 

 

K bodu 1. 

Prezident TFZ p. Horák otvoril riadnu Konferenciu TFZ krátkym príhovorom v ktorom 

vyhlásil, že Konferencia bola zvolaná v súlade zo Stanovami TFZ. Privítal všetkých 

prítomných delegátov FO, FK, členov VV TFZ a predsedov odborných komisií. Po privítaní 

odovzdal slovo predsedajúcemu riadnej konferencie Ing. Petrovi Šmidovi. Konferencia 

vyhlásenie, že bola zvolaná v súlade zo Stanovami TFZ zobrala na vedomie. 

Hlasovanie:  Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 2.  

Konferencia schválila pracovné komisie:  

Mandátová v zložení: Alena Šimkova - predsedníčka, Robert Tomahogh a Martina 

Žalmanová – členovia. 

Návrhová v zložení: Peter Ivan – predseda, Radovan Lamoš a Mgr. Daniel Borcovan – 

členovia.  

Pracovné predsedníctvo konferencie v zložení: Roman Horák, Ing. Peter Šmid, Ing. Jaroslav 

Bágel, Pavol Fabian, Martina Žalmanová,  

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0          

 

K bodu 3.  

Predsedajúci konferencie vyzval prítomných delegátov, či má niekto návrh na zmenu alebo 

doplnenie programu konferencie, ktorý bol zverejnený na webovom sídle TFZ. Nikto 



z delegátov konferencie nepodal návrh na doplnenie programu. Materiály k rokovaniu 

konferencie boli zverejnené 7 dní pred konaním konferencie na webovom sídle TFZ. 

Konferencia schválila program konferencie TFZ. 

Hlasovanie: Za – 23 , proti – 0, zdržal sa – 0.  

 

K bodu 4.  

Správu mandátovej komisie predložil písomne jej predsedníčka p. Alena Šimková – je 

prílohou zápisu. Správa konštatovala, že z 30 riadnych členov TFZ je prítomných 23, čo 

predstavuje 76,66 % delegátov. Ďalej sa na rokovaní konferencie TFZ bez práva hlasovať 

zúčastnil zástupca Partizán Necpaly a 8 členov VV TFZ a predsedov odborných komisií 

a sekretár TFZ. Mandátová komisia týmto vyhlásila, že Konferencia je uznášania schopná. 

Konferencia správu Mandátovej komisie zobrala na vedomie. 

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 5. 

Prezident TFZ Roman Horák vystúpil s hodnotiacim príhovorom od poslednej riadnej 

konferencie TFZ, ktorá sa konala 10.07.2023. Informoval o niektorých dôležitých 

skutočnostiach, ktoré sa udiali, resp. na čom Turčiansky futbalový zväz pracoval: 

- v spolupráci so Slovenským Červeným krížom sa uskutočnilo školenie zdravotníkov, 

- v období september – november 2023 sa konalo školenie trénerov UEFA Grassroots C 

licencie v Martine, 

- VV TFZ schválil výzvu na predkladanie žiadostí na TFZ o finančný príspevok v rámci 

projektu podpory trénerov a ich činnosti pri mládežníckych družstvách, na základe 

ktorej TFZ vyplatilo 14 FK, ktoré predložili žiadosť, celkovú sumu 3 248 €, 

- v zimnom období sa organizovala Zimná liga mládeže a Zimný pohár TFZ QUICK 

Sport Cup, kde prenájom športovej infraštruktúry na celú Zimnú ligu mládeže hradil 

TFZ v celkovej sume 3094,55 € a tiež odmeny delegovaných osôb na zápasy boli 

hradené zväzom v celkovej sume 1281,16 €, 

- organizácia niekoľkých turnajov a účasť výberov U11 a U12 na turnajoch, 

- konalo sa pracovné stretnutie k riešeniu problematiky dorastu, kde záverom stretnutia 

bolo, že kluby sú prístupné k tomu, že by sa vytvorila nejaká spolupráca s okolitými 

ObFZ a zahrali by sa nejaké spoločné stretnutia. Z diskusie na tomto stretnutí tiež 

vyplynulo že by mala byť lepšia komunikácia medzi MŠK Fomat Martin a ostatnými 

oblastnými FK.  

- Reagovali sme na situáciu v súťažiach, či už v prípade dospelých ale aj mládeže 

- rokovanie o využívaní UT vo Vrútkach   

- v rámci príhovoru poďakoval klubom za spoluprácu 

Konferencia vzala na vedomie vystúpenie prezidenta TFZ 

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 6. 

K tomuto bodu sa vyjadril sekretár TFZ p. Žalmanová. Delegáti konferencie na riadnej 

konferencii TFZ dňa 10.07.2023 okrem pravidelných bodov, ktoré vzala na vedomie 

a schválila pracovné komisie tak schválila aj správu o hospodárení TFZ za rok 2022, návrh 

rozpočtu TFZ na rok 2023 a možnosť opätovného návratu vystriedaného hráča do hry 

v súťažiach U15 a U19. Neschválila zmenu poštu hráčov v súťaži U11 zo 7+1 na 6+1 a tiež 

neschválila zmenu orientácie HP a počtu hráčov v súťaži U13. Konferencia správu o kontrole 

plnenia uznesení z poslednej konferencie zobrala na vedomie.   

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 7. 

Správa o činnosti VV TFZ od ostatnej riadnej konferencie konanej 10.07.2023 bola 

zverejnená na webe TFZ. Ústne ju doplnil sekretár TFZ p. Žalmanová. Za sledované obdobie 

mal VV TFZ 10 riadnych zasadnutí. Uznesenia prijaté Výkonným výborom sú uverejnené na 

webe TFZ a taktiež v Úradnej správe po každom zasadnutí VV. Konferencia zobrala správu 



o činnosti VV TFZ na vedomie.  

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 8.  

Správa o hospodárení TFZ v roku 2023 bola zverejnená na webe TFZ. Správa hovorí 

o hospodárskom výsledku za rok 2023, ktorý bol kladný + 247,51 €. Prítomní delegáti 

konferencie nemali žiadne otázky k správe o hospodárení TFZ v roku 2023. Následne dal 

predsedajúci konferencie hlasovať o schválení správy o hospodárení TFZ v roku 2023.  

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 9. 

Správu Revíznej komisie TFZ predložil jej predseda Pavol Fabian – je prílohou zápisu. 

V mesiacoch január – február 2024 RK TFZ preskúmala čerpanie finančných prostriedkov, 

ich oprávnenosť a dôvodnosť použitia ako aj dokumenty s tým spojené za obdobie 

01.01.2023-31.12.2023. RK TFZ konštatuje, že pri kontrole boli zdokladované všetky príjmy 

a výdavky za uvedené obdobie. V mesiacoch apríl – jún 2024 RK prekontrolovala doklady za 

1.-5. mesiac 2024. Revízna komisia konštatuje, že činnosť TFZ bola v súlade so Stanovami, 

právanými a ekonomickými normami. Taktiež RK konštatuje, že všetky body uznesenia 

z poslednej konferencie sa priebežne plnili. Konferencia zobrala správu Revíznej komisie na 

vedomie. 

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 10. 

Návrh rozpočtu na rok 2024 bol zverejnený na webe TFZ. Návrh hovorí o predpokladaných 

príjmoch a výdavkoch na rok 2024. Tento návrh rozpočtu bol predložený ekonómom p. 

Rusnákom a bol schválený VV TFZ v novembri 2023. TFZ predpokladá vyrovnaný rozpočet. 

Zmena príjmov a výdavkov bude vykonaná podľa dotácii v roku 2024. Konferencia schválila 

návrh rozpočtu na rok 2024. 

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 11. 

Vyhodnotenia súťažného ročníka 2022/2023 v súťažiach dospelých a mládežníckych 

kategóriách boli zverejnené na webe TFZ. V krátkosti ich doplnil p. Mgr. Borcovan. V rámci 

tohto bodu boli odovzdané aj diplomy pre FK, ktoré sa umiestnili v súťažiach dospelých a 

mládeže na druhom a treťom mieste. Konferencia vyhodnotenie súťažného ročníka 2023/2024 

zobrala na vedomie. Počas tohto bodu klesol počet delegátov s právom hlasovať na 22. 

Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 12. 

Návrh rozpisu súťaží TFZ na súťažný ročník 2024/2025 bol zverejnený na webe TFZ. 

Sekretár TFZ p. Žalmanová v krátkosti vysvetlili niektoré doplnené ustanovenia, najmä: 

- povolenie štartu hráča vo vyššej vekovej kategórii, ktoré bude potrebné nahrávať cez 

ISSF, 

- odporúčanie riadiaceho orgánu mať počas MFS umiestnenú časomieru 

s ukazovateľom skóre, 

- upravené ustanovenie vo veci nesplnenia podmienky mať mládežnícke družstvo, ktoré 

vzišlo z diskusie na pracovnom stretnutí s FK vo veci riešenia problematiky dorastu 

U19 

- vypustenie výnimky striedavých štartov nad rámec SP medzi MŠK Fomat Martin 

a pôvodným materským klubom, hlavne z dôvodu konfliktov medzi FK, 

spochybňovaniu štartov hráčov atď. 

- vypustenie ustanovenia o možnosti opätovného vrátenia vystriedaného hráča do hry 

v súťažiach U15 a U19, 

Ďalej informovala o návrhu, ktorý je možné zapracovať do RS TFZ ale je potrebné, aby boli 

prediskutované s delegátmi konferencie. 



 

Návrh – predkladateľ ŠK Dynamo Diviaky – zmena počtu hráčov v súťaží U11 zo 7+1 

na 6+1: 

- k tomuto bodu prebehla krátka diskusia, delegáti si prešli pre a proti, a nakoniec sa hlasovalo 

o návrhu zmeny počtu hráčov v súťaží U11 zo 7+1 na 6+1. Návrh nebol schválený.   

K RS TFZ mali návrhy/otázky aj zástupcovia klubov:  

p. Štefanides (Dražkovce) – nesúhlasí aby boli dievčatá o 2 roky staršie v mládežníckych 

súťažiach 

Reakcia: p. Pyšný (Kláštor p. Znievom) – v Kláštore pomohli dievčatá udržať žiacke 

družstvá, je na trénerovi aký priestor im dá. 

p. Bágel – v SsFZ postačuje pri mládeži v prípade „ostaršenia“ len súhlas praktického lekára. 

Súhlas telovýchovného lekára sa vyžaduje len v prípad ostaršenia dorastenca do mužov. 

Navrhol to zapracovať do RS. Všetci prítomní delegáti hlasovali za návrh. Návrh bol 

schválený.   

p. Ivan (Príbovce) – navrhuje vypustiť ustanovenie RS čl. II bod 9 písm. g) (FK, ktorý 

požiada o výnimku domácich MFS dospelých na sobotu, odohrá stretnutie s FK, ktorý má v 

súťaži TFZ (SsFZ) prihlásené družstvo dorastu U19 v nedeľu). Všetci prítomní delegáti 

hlasovali za návrh. Návrh bol schválený.   

K RS TFZ 2024/2025 už nemal žiadny delegát konferencie iné pripomienky, preto dal 

predsedajúci konferencie hlasovať o uznesení, že Konferencia TFZ schvaľuje pripomienky k 

rozpisu súťaží pre ročník 2024/2025 tak ako boli prednesené priamo na zasadnutí. 

Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0 

 

K bodu 13. 

Na základe programu konferencie otvoril predsedajúci konferencie Ing. Peter Šmid diskusiu, 

do ktorej sa prihlásili títo delegáti konferencie.  

p. Orosz (T. Kľačany) – chceli by do súťaže U13 prihlásiť dve družstvá na pevné súpisky, 

nakoľko majú veľa hráčov. Viedli diskusiu, či neprihlásiť jedno z týchto družstiev do súťaže 

U15, ale nesúhlasili s tým aj niektorí rodičia. 

Reakcia: p. Pyšný (Kláštor p Znievom) – ak majú dostatok hráčov a nájdu sa aj starší, tak 

radšej postaviť U15 okolo 2-3 starších hráčov ako dve družstvá rovnakej kategórie. 

p. Tomka (Sučany) – tiež by mali ešte dodatočný záujem prihlásiť družstvo U13 do súťaže. 

Reakcia: Je to vec, ktorá sa bude riešiť na aktíve ŠTK po skončení konferencie. 

p. Ďanovský (M. Čepčín) – chce požiadať FK, aby neuprednostňovali účasť na turnajoch 

pred odohraním MFS (hlavne v U13), ak sa neodohrá v termíne, nech ŠTK TFZ uplatňuje 

postup z RS (nariadiť termín odohrania). 

p. Padej (Belá-Dulice / Necpaly): 

-  vyjadril sa k štruktúre I. a II. triedy a k jej budúcnosti,  

- vyjadril sa k problematike poplatkov, ktoré už museli hradiť, pritom ešte nezačali ani hrať, 

- Fomat Martin berú hráčov bez komunikácie s FK, je za to aby talentovaní hráči išli do 

lepších súťaží, ale ostatní, ktorí sa neuplatnia sa už do pôvodných FK nevrátia. Na to 

reagoval aj p. Lipinský (Vrútky) – že niektorí tréneri z Fomatu Martin to žiaľ takto robia 

a komunikujú len s rodičmi nie FK 

Reakcia: p. Horák (prezident TFZ) k štruktúre I. a II. triedy - problematikou I. a II triedy 

a tiež mládežníckymi kategóriami sa zaoberáme sústavne a preto aj termín konferencie bol 

stanovený skôr ako je zvykom, aby sme vedeli reagovať na situáciu ešte pred začiatkom 

ročníka. 

p. Pyšný (Kláštor p. Znievom) – treba sa zamyslieť nad vytvorením pracovnej skupiny, 

ktorá bude pracovať na koncepcii dorasteneckej súťaže. 

p. Kovalčík (T. Teplice) – dal návrh, aby sa v prípade hracieho systému D-V-D v prípade 

rovnosti bodov viacerých družstiev po skončení súťaže hral napr. barážový zápas, aby sa 

neuplatňovalo pravidlo o skóre, nakoľko niektoré FK mali dvakrát výhodu domáceho 

prostredia atď. Predsedajúci konferencie dal hlasovať o nasledovnom uznesení: 

Konferencia TFZ  poverila VV TFZ zapracovaním postupu určenia víťaza súťaže 

systému D-V-D pri rovnosti bodov po skončení súťaže. 



Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0. Uznesenie bolo schválené.   

p. Badík (Trebostovo) – zvážiť oceňovať družstvá aj na iných miestach, nie len víťazov, 

obdobne aj pri mládeži napr. zabezpečiť výlet a pod.. 

reakcia: p. Horák (prezident TFZ) – nechceme ísť cestou zvyšovania štartovného, ktoré sa 

už vyše desaťročie nezvyšovalo, objem financií je obmedzený a použité sú napríklad na 

financovanie Zimnej ligy mládeže, turnajov, mládežníckych výberov ...  

p. Podhradský (Ďanová) – informoval sa na 0,50 € poplatky za správu osobného konta hráča 

od SFZ. 

Reakcia: p. Žalmanová a p. Horák – žiadali sme oficiálne stanovisko zo SFZ, do dnešného 

dňa bez odpovede. O ročnom poplatku za správu osobného konta hráča hovorí len 

Registračný a prestupový poriadok, ktorý nebol od júna 2023 novelizovaný, preto nevieme na 

základe akej normy je poplatok vyberaný prostredníctvom FK a ich mesačných zberných 

faktúr.  

Nakoľko odznelo niekoľko podnetov/príspevkov v rámci diskusie, delegáti navrhli uznesenie: 

Konferencia TFZ uložila VV TFZ zaoberať sa príspevkami odznenými na konferencii v 

rámci diskusie o čom dal predsedajúci hlasovať. Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa 

– 0. Uznesenie bolo schválené.   

Keďže už žiadny delegát konferencie nemal záujem vystúpiť v diskusii predsedajúci 

konferencie dal hlasovať o ukončení diskusie.  

Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 14. 

Informáciu o prijatých uzneseniach predložil písomne člen návrhovej komisie p. Mgr. Daniel 

Borcovan – je prílohou zápisu.  
 
K bodu 15.  

Záver zasadnutia riadnej konferencie vykonal prezident TFZ Roman Horák a poďakoval 

prítomným za aktívnu účasť. Po skončení konferencie nasledoval aktív ŠTK, kde si FK 

spoločne s ŠTK prešli pridelené čísla a tiež hracie modely jednotlivých súťaží. (U13 – po 

doplnení druhého družstva T. Kľačian a družstva Sučian do súťaže, rozdelená súťaž do dvoch 

skupín, trojkolový systém D-V-D, dorast – 5 družstiev, štvorkolový systém D-V-V-D 

a prípadný turnaj v závislosti od rokovaní s inými ObFZ).   

 

 

Zapísala: Martina Žalmanová, v.r., sekretár TFZ    

 

Ing. Peter Šmid,  v.r., predsedajúci konferencie   

 

Alena Šimková, v.r., predsedníčka mandátovej komisie   

 

Peter Ivan, v.r., predseda návrhovej komisie      

    


